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Godkendelse af referat 

Referatet godkendt 
 
Siden sidst: 

1. Hæk af Agnbøg mod naboer(Skansørevej) 

Vi afventer at området bliver fræset og planeret – men håber at nå at plante 
hække i år. 

Der blev udtrykt stor taknemmelighed for det store arbejde som Henning og 
Steen har bidraget med, ved rydningen af området. 

 

2. Beplantning på plænen 

Afventer – udsættes formentlig til foråret. 

 

3. P-pladser og byggeplads 

Der har været en række mindre ”sammenstød” – snakke med bygherre. 

Peter har aftalt møde med Per-Henrik Schultz-Jensen, Boliggården samt Mette 
Asmussen, Advodan, d. 6. december 2016 med henblik på at finde en afklaring 

på problemerne omkring byggepladsen. 

 

4. Evaluering, Julearrangement d. 27. november 2016 

Det var igen en succes, med dejlig gløgg og æbleskiver – men stærkt udfordret 
af vind og Julemandens ankomst til Helsingør. 

Bestyrelsen overvejer om arrangementet, næste år, skal afvikles weekenden før, 
så vi ikke karambolerer med byens tilbud og arrangementer. 

 

5. Brandalarmer  

Bestyrelsen besluttede at få opdateret lejlighederne, så alle lejligheder har en 

brandalarm. 

Der udsendes derfor et spørgeskema, med en slip der skal udfyldes og afleveres, 

så bestyrelsen får et overblik over behovet. 

Lejligheder der ikke har en brandalarm, vil modtage en sådan, når behovet er 

kendt. 

Spørgeskemaet vil endvidere rumme et tilbud om et højbed – med henblik på en 
eventuel etablering i foråret. 

 

Vedtagne opgaver 2016:  
(a) Flytningen af frugttræerne 

(b) Trappe v/tørreplads.  

(c) Højbede – skema 

Alle 3 punkter overgår til 2017 
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Bestyrelsens Rådighedsbeløb. 
Rådighedsbeløb d.d.: kr. 1.071,40 

Rådighedsbeløbet fra årets start kr. 15.000,00, viser sig at være rimeligt anslået 
hvorfor der budgetteres med samme rådighedsbeløb i 2017. 

Eventuelt 
Peter skal efterspørge Boliggården om det aftalte eftersyn af døre og vinduer, samt 
have en begrundelse for, hvorfor Fin Dam endnu ikke har fået monteret vandmålere i 
sin lejlighed, som han overtog i feb. 2016.  

 
 
Næste møde: 

Mandag d. 6. februar 2017, kl. 14.00 
 
Bestyrelsen besluttede at udskyde næste møde til februar – med mindre der opstår 
sager eller hændelser, der ikke tåler udsættelse. 

 
 
 
Mvh 
Peter 
 
 
 
 

 


